



邯郸市熔强工业瓷有限责任公司

HANDAN RONGQIANG INDUSTRIAL CERAMIC CO.,LTD

地址：河北省邯郸市峰峰矿区彭新路20号

Address: No.20 pengxin road, fengfeng mining area, handan city, hebei province.

电话/TEL：0086-0310-5212019

传真/Fax：0086-0310-5021068

手机/微信：0086-18630072651

Mobile Phone/WeChat: 0086-13930081385

邮箱: rongqianggyc@163.com

E-mail: jade870119@hotmail.com

网址/Website: www.rqgyc.com

公司简介

邯郸市熔强工业瓷有限责任公司（原名：邯郸陶瓷集团工业瓷有限责任公司），座落在华北南部历史文化名城——古赵国国都邯郸市。公司始建于1968年9月，现占地面积4万平方米，员工200多人，固定资产2000万元。是我国北方生产碳化硅陶瓷、电子配件陶瓷、电工陶瓷的专业公司。

我公司主要生产瓷种有无压烧结碳化硅陶瓷、氧化铝瓷、滑石瓷、堇青石瓷、多孔陶瓷等五大系列。主要产品有：各类无压烧结碳化硅机械密封瓷件（含碳自润滑密封件）；防弹装甲系列；各类电子、电器装置瓷件；各类熔断器系列瓷件；多孔陶瓷、炉具灶片等2000多个规格品种。

材料性能均符合GB/T5593-96和国际电工委员会IEC相关标准。产品多次荣获省、市级优秀新产品奖和科技成果奖。2000年已通过ISO9002-1994认证，2003年通过ISO9001-2000认证，2009年通过ISO9001-2008认证。完善的质量保证体系和现代企业管理模式使公司居全国同行业之前列。

公司具备完善的科研技术和完备的生产制造能力。拥有从德国引进设备和技术干压成型生产线，有雄厚的模具加工力量，可根据用户的特殊要求进行加工生产。产品广泛用于电子、电工、石油、化工、邮电、通讯、航天、军工、铁路信号、精密铸造、纺织机械、机械密封等领域。

科技先导，质量保证，严守信誉，用户满意是公司的经营理念。竭诚为各行业用户服务，热忱欢迎国内外广大朋友光临惠顾。

Company Profile

Handan Rongqiang Industrial Ceramic Co., Ltd (formerly Handan Ceramic Group Industrial Ceramic Co., Ltd.) is located at Handan City, the capital of Ancient Zhao State – a historical city in the south of North China. Founded in September, 1968, the company covers an area of 40,000 square meters with more than 200 employees, and has a fixed asset of 20 million Yuan. It is a specialized company in the production of silicon carbide ceramics, electronic accessories for ceramics, and electrical ceramics in Northern China.

The ceramics of our company have five key series: pressureless sintering of silicon carbide ceramics, alumina ceramics, steatite ceramics, cordierite ceramics and porous ceramics. Our main products include more than 2000 types: for example, ceramics for various pressureless sintering of silicon carbide equipment sealing (self lubricative characteristic with carbon); ceramics for various bulletproof armors; ceramics for various electronics and electronic equipments; ceramics for various fuse series; porous ceramics, ceramic plate for stoves and oven, etc.

Both material and performance of the products conform to GB/T5593-96 and relevant standard of the IEC. Our products have won Excellent New Product Award, and New Technology Award for many times. Our products have passed the ISO9002-1994 certification in 2000, ISO9001-2000 certification in 2003, and ISO9001-2008 certification in 2009. By virtue of the perfect quality assurance system and modern enterprise management mode, we rank top in the same industry.

The company has excellent scientific research technology and manufacture capability. It also possesses dry pressing production line, the equipment and technology of which are imported from Germany. With our strong module processing capability, we can manufacture as required by our users. Our products are widely used in fields of electronic, electrician, petroleum, chemicals, post, telecommunication, aerospace, military industry, railway signal, precision casting, textile machinery, mechanical seal, etc.

The operation principle of the company is science and technology – led, quality first, faithful, and customer satisfaction. We're glad to cooperate sincerely with users from various industries, welcome to our company.

无压烧结碳化硅简介

(Sintered Silicon Carbide)

图纸定制

Drawing Customization

邯郸市熔强工业瓷有限责任公司

handan rongqiang industrial ceramic Co.,Ltd

2019.10.7



“

无压烧结碳化硅化
工泵泵轴

Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
Pump Shaft for
Chemical Pump

”



“

无压烧结碳化硅
磁力泵泵轴

Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
Pump Shaft for
Magnetic Drive
Pump

”



“

**无压烧结碳化硅
抛光轴套**

**Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
Polished Shaft
Sleeve**

”



“

**无压烧结碳化硅
内螺旋轴套
Sintered Silicon
Carbide Inner
Spiral Bushing**

”



“

**无压烧结碳化硅
轴承**

**Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
Slide Bearing**

”



“

无压烧结碳化硅
铣槽密封环

Sintered Silicon
Carbide (SSIC)

Milling Slot

Mechanical Seal

Ring

”



“

**无压烧结碳化硅
密封环**

**Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
Seal Ring**

”



“

**无压烧结碳化硅
防弹片**

**Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
for Armor
Bulletproof**

”



“

**定制无压烧结
碳化硅产品
Customized
Sintered Silicon
Carbide(SSIC)
products**

”



“

**无压烧结碳化硅
陶瓷制品**

**Sintered Silicon
Carbide(SSIC)ce
ramic products**

”



管理体系认证证书

证书编号: 01118Q30234R6M
OID 编号: 1.2.156.1.2.01118Q30234R6M

兹证明

邯郸市熔强工业瓷有限责任公司

(社会信用代码: 911304066773950833)
(河北省邯郸市峰峰矿区彭新路 20 号, 056200)

质量管理体系符合标准:
GB/T 19001-2016/ISO9001:2015 《质量管理体系 要求》

本证书覆盖下述范围:

氧化铝瓷、滑石瓷(堇青石瓷)、陶土质
碳化硅系列工业瓷产品的设计、生产和服务

该认证范围覆盖场所:
河北省邯郸市峰峰矿区彭新路 20 号

(本证书有效性依据发证机构的定期监督获得保持, 证书有效性信息请登录 www.cc.cesi.cn 进行查询)
(本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 上查询)
注: 认证注册范围不包括未获得有效的国家规定的相关行政许可, 资质许可的产品服务范围

总经理

发证日期: 2018 年 9 月 9 日

有效期至: 2021 年 10 月 21 日



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C011-M



地址: 北京市东城区安定门东大街 1 号

客服电话: 400-071-9000

网址: www.cc.cesi.cn



CERTIFICATE OF MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

Certificate No: 01118Q30234R6M
OID No: 1.2.156.1.2.01118Q30234R6M

This is to certify that the Quality Management Systems of

HANDAN RONGQIANG INDUSTRY CERAMICS CO., LTD.

(Certificate of Social Credit Code: 911304066773950833)
(No.20 Pengxin Road, Fengfeng, Handan, Hebei, China, 056200)

has complied with the requirements of
GB/T 19001-2016/ISO9001:2015

Quality management systems-Requirements
This certificate is valid for the following scope:

**DESIGN, PRODUCTION AND SERVICE OF ALUMINA PORCELAIN, STEATITE
PORCELAIN (CORDIERITE PORCELAIN), CERAMIC AND SILICON CARBIDE
SERIES INDUSTRIAL PORCELAIN PRODUCTS**

THE LOCATION COVERED BY THE CERTIFICATION IS:
No.20 Pengxin Road, Fengfeng, Handan, Hebei, China

THE VALIDITY OF THIS CERTIFICATE DEPENDS ON THE CONSEQUENCE OF
THE ANNUALLY SURVEILLANCE EXECUTED BY THE CERTIFICATION BODY
PLEASE ACCESS www.cc.cesi.cn OR www.cnca.gov.cn FOR CHECKING VALIDITY OF THE CERTIFICATE
Note: The scope of product services without the related administrative permits and qualifications is
not included in the scope of certification registration.

General Manager

CESI Certification Co., Ltd.

Issue Date: 2018-09-09

Valid Until: 2021-10-21



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C011-M



Add: No.1Aningmen Dongdajie Dongchengqu, Beijing, China Tel: 400-071-9000

[Http://www.cc.cesi.cn](http://www.cc.cesi.cn)



**真诚期待
您的合作
携手共赢
Thanks**